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Kvænangen kommune Arkivsaknr: 2015/196 -39 

Arkiv: 033 

Saksbehandler:  Lillian Kaasen Soleng 

 Dato:                 21.03.2017 

 
 
 

Saksfremlegg 
 

 
Utvalgssak Utvalgsnavn Møtedato 
1/17 Eldrerådet 30.03.2017 

 

Vaktmestertjeneste for hjemmeboende eldre 

Henvisning til lovverk: 
 
 

Vedlegg 
1 Vaktmestertjeneste 

 

Administrasjonssjefens innstilling 
Saken legges fram til diskusjon. 
 
 
 
 

Saksopplysninger 
Det er kommet en henvendelse fra Gunnar Sollund vedr. oppretting av vaktmestertjeneste for 
eldre som bor hjemme. (Se vedlegg). 

Vurdering 
 
 



Gunnar Sollund

Alteidet, 9161 Burfjord 24.01. 17

Kvænangen kommune

v/ Ordfører,

Burfjord.

Vaktmestertjeneste for eldre.

Som kjent er en stor del kommunens innbyggere eldre mennesker, og mange av

disse bor hjemme. Slik jeg oppfatter kommunens eldrepolitikk, så er det ønskelig at

de eldre skal kunne bo hjemme i egen bolig så lenge det er mulig. Dette forutsetter

imidlertid at de får hjelp til gjøremål de ikke makter selv. Det være seg snømåking,

sørge for vedtilfang, små reperasjoner m.m. Mange eldre bor slik til at det ikke er

mulig å få hjelp av familiemedlemrner eller nabohjelp, slik at det er vanskelig å få

utført nødvendige gjøremål for å kunne bo hjemme. Meg bekjent har ikke

Kvænangen kommune opprettet noen form for hjelp til eldre og funksjonshemmede

som bor hjemme. Jeg er imidlertid kjent med at mange kommuner har innført slike

hjelpetiltak.

Mitt spørsmål er derfor om Kvænangen kommune kan sette inn hjelpetiltak overfor

de eldre som trenger slik hjelp i form av en kommunal vaktmestertjeneste,

eventuelt annen form for hjelptiltak, og når slik hjelp i tilfelle kan forventes

opprettet.

Jeg imøteser snarlig og positivt svar på min henvendelse.

Med hilsen

Gunnar Sollund
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Gunnar Sollund

Alteidet, 9161 Burfjord 03.03. 17

Kvænangen kommune,

Formannskapet v/ordfører,

Burfjord.

An. vaktmestertjeneste for eldre.

Den 24.01.17 henvendte jeg meg skriftlig til ordføreren i Kvænangen med

forespørsel om vaktmestertjeneste for eldre hjemmeboende i Kvænangen- jfr.

vedlagte kopi av brev. Etter vel en måned mottokjeg svar (datert 10.02.17) som

dessverre var negativt. Av ordførerens svar framgår det at kommunen ikke har noen

form for vaktmestertjeneste for eldre hjemmeboende. Kommunen yter kun bistand

gjennom hjemmetjenesten som ikke har kapasitet til å ta seg av vaktmester-

oppgaver, noe jeg har fått bekreftet ved henvendelse til denne tjenesten.

De fleste av partiene - AP, Høyre og Kp - som er representert i kommunestyret inne-

værende periode, har som uttalt politikk at de eldre skal kunne bo hjemme lengst

mulig. Men dette forutsetter at de eldre hjemmeboende for nødvendig hjelp.

Partiene har programfestet vaktmestertjeneste for eldre hjemmeboende. Så langt

har ingen av partiene fulgt opp denne programforpliktelsen, og etter hva jeg forstår

så er det heller ikke avsatt midler til slik tjeneste på årets budsjett.

Av ordførerens svar framgår det at kommunen arbeider med opprettelse av frivillig-

hetssentral i Kvænangen. Det er positivt, men dette vil ta tid, noe som ikke avhjelper

behovet nå. Jeg antar at formannskapet er kjent med den tidligere vaktmester-

ordningen hvor kommunen i samarbeid med Kvænangen Produkter etablerte vakt-

mesterording for eldre og funksjonshemmede der kommunen bidro med finansi-

ering, mens KP utførte selve tjenesten mot en egenandel fra de som mottok hjelp.

En slik organisering av tjenesten burde kunne etableres raskt. Denne ordningen viste

seg å fungere utmerket, og den ble satt pris på av de eldre som benyttet seg av den.

Slik situasjonen er nå for mange eldre hjemmeboende, så vil de ikke kunne bo

hjemme selv om gjerne vil det, fordi de ikke vet hvor de kan henvende seg for å få

nødvendig hjelp når de har behov for det. Mange av oss i denne aldersgruppen som

ønsker å bo hjemme så lenge vi kan, synes at kommunen viser liten forståelse for

våre hjelpebehov. De eldre utgjør en stor andel av Kvænangens befolkning, og det er
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denne generasjonen som har stått for å utvikle kommunen til dagens velferds-

kommune. Etter min oppfatning bør kommunen behandle eldre hjemmeboende på

en mer verdig måte en tilfellet er i dag.

På bakgrunn av ovenstående berjeg Kvænangen formannskap ta denne saken opp

til politisk behandling med sikte på å få etablert vaktmestertjeneste for eldre

hjemmeboende snarest.

Med hilsen

t!
..~' '. f

. I  I wf/.Ãf

,4w/4’,/-71/’
Gunnar Sollund ”å

Kopi til: Kvænangen eldreråd v/ Kitty Karlsen, Burfjord. /flj

Jan Helge Jensen, Burfjord.
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Kvænangen kommune Arkivsaknr: 2015/196 -40 

Arkiv: 033 

Saksbehandler:  Lillian Kaasen Soleng 

 Dato:                 21.03.2017 

 
 
 

Saksfremlegg 
 

 
Utvalgssak Utvalgsnavn Møtedato 
2/17 Eldrerådet 30.03.2017 

 

Etterlysning av svar på saker vedtatt i Kvænangen eldreråd 

Henvisning til lovverk: 
 
 

Vedlegg 
1 Sak 12, 14, 15 og 16/16 

 

Administrasjonssjefens innstilling 
Uten innstilling 
 
 
 
 

Saksopplysninger 
Kvænangen eldreråd har gjort flere vedtak i 2016 som det ikke er mottatt svar på i 
administrasjonen eller politiske utvalgs vedtak. (Se vedlegg). 

Vurdering 
 
 



Saksprotokoll i Eldrerådet  -  17.08.2016

Behandling:

Forslag fra eldrerådet: Kvænangen eldreråd kan ikke se å ha fått tilbakemeldinger i  de  fleste
saker som er vedtatt i rådet. Rådet ønsker å få klarhet i hvilke rutiner som finnes i forhold til
oppfølging og tilbakemeldinger av saker tatt opp i rådet.
De eldre er en relativt stor del av befolkningen i kommunen. Rådet mener derfor at
tjenestetilbud og tilrettelegging må tas hensyn til, også for denne gruppen. Rådet ønsker
tilbakemelding til neste møte.

Forslaget fra eldrerådet ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Kvænangen eldreråd kan ikke se å ha fått tilbakemeldinger i de fleste saker som er vedtatt i
rådet. Rådet ønsker å få klarhet i hvilke rutiner som finnes i forhold til oppfølging og
tilbakemeldinger av saker tatt opp i rådet.
De eldre er en relativt stor del av befolkningen i kommunen. Rådet mener derfor at
tjenestetilbud og tilrettelegging må tas hensyn til, også for denne gruppen. Rådet ønsker
tilbakemelding til neste møte.



Saksprotokoll i  Eldrerådet  -  17.08.2016 M/:4,

Behandling:

Forslag fra eldrerådet: Kvænangen eldreråd ønsker:

Mer satsing på hjemmebaserte eldretjenester.

Mer tid til den enkelte bruker.

Vaktmestertjeneste vinterstid.

Ordning med møteplassarrangement i hele kommunen.

Oppvarmet behandlingsbasseng eller gi tilbud om dette.

Forslaget fra eldrerådet ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Kvænangen eldreråd ønsker:

Mer satsing på hjemmebaserte eldretjenester.

Mer tid til den enkelte bruker.

Vaktmestertjeneste vinterstid.

Ordning med møteplassarrangement i hele kommunen.

Oppvarmet behandlingsbasseng eller gi tilbud om dette.



I5/.6
Saksprotokoll i Eldrerådet  -  17.08.2016

Behandling:

Forslag fra eldrerådet: Kvænangen eldreråd ønsker at det igangsettes arbeid med utvidelsen av
Nordstraumen kirkegård i henhold til utredning og plan for utvidelsen.

Forslaget fra eldrerådet ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Kvænangen eldreråd ønsker at det igangsettes arbeid med utvidelsen av Nordstraumen kirkegård
i henhold til utredning og plan for utvidelsen.



Saksprotokoll i Eldrerådet  -  17.08.2016 Á 6

Behandling:

Forslag fra eldrerådet: Opplyst og brøytet parkeringsplass nedenfor Sekkemo kirke. Det er
mange som reiser med buss og parkerer bilen på Sekkemo. Ved ankomst på kveldstid er det
håpløst og måtte famle i mørket. De fleste fra Indre Kvænangen benytter denne
parkeringsmuligheten.

Forslaget fra eldrerådet ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Opplyst og brøytet parkeringsplass nedenfor Sekkemo kirke. Det er mange som reiser med buss

og parkerer bilen på Sekkemo. Ved ankomst på kveldstid er det håpløst og måtte famle i mørket.
De fleste fra Indre Kvænangen benytter denne parkeringsmuligheten.



 

Kvænangen kommune Arkivsaknr: 2015/196 -41 

Arkiv: 033 

Saksbehandler:  Lillian Kaasen Soleng 

 Dato:                 21.03.2017 

 
 
 

Saksfremlegg 
 

 
Utvalgssak Utvalgsnavn Møtedato 
3/17 Eldrerådet 30.03.2017 

 

Bemanningssituasjonen ved Gargo sykestue og sykehjem 

Henvisning til lovverk: 
 
 
 

Administrasjonssjefens innstilling 
Saken legges fram til diskusjon. 
 
 
 
 

Saksopplysninger 
Legges fram på møtet. 

Vurdering 
 
 



 

Kvænangen kommune Arkivsaknr: 2015/196 -42 

Arkiv: 033 

Saksbehandler:  Lillian Kaasen Soleng 

 Dato:                 04.04.2017 

 
 
 

Saksfremlegg 
 

 
Utvalgssak Utvalgsnavn Møtedato 
4/17 Eldrerådet 30.03.2017 

 

Søknad om midler til avvikling av eldredagen 2017 

Henvisning til lovverk: 
 
 
 

Administrasjonssjefens innstilling 
Saken legges fram til diskusjon. 
 
 
 
 

Saksopplysninger 
Eldrerådet markerer den internasjonale eldredagen med en tilstelning for kommunens eldre og 
har i den forbindelse behov for ekstra midler til denne avviklingen av dagen. 
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